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Tomko: 

Zimný štadión, strecha, ktorá údajne zateká na niektorých miestach, či by nemohlo dôjsť 

k nejakej oprave, kým nedôjde k rekonštrukcii zimného štadióna. 

 

PhDr. Čižmár: 

Strecha zimného štadióna je technickými službami, ktorých sú správcami, riešená priebežne, 

v rámci možnosti. Áno, tento priestor, alebo táto časť zimného štadióna, je predmetom 

projektovej dokumentácie, ktorá by mala byť podkladom pre čerpanie externých zdrojov. 

Nevieme momentálne v tejto situácii predpovedať, kedy takáto výzva príde na stôl, kedy sa 

budú môcť čerpať peniaze. Doterajšie výzvy, to je informácia pre všetkých, ktorí počúvajú, 

doterajšie výzvy boli limitované len zdrojmi podpory športu. Podpora športu doteraz mala 

mechanizmus, ktorý pozostával z 50 % zdrojov, ktoré ponúkal štát a 50 % mala doplniť 

samospráva. Potom sa tento mechanizmus zmenil pomerom 60:40. Keď si prepočítaš, že 

objemový náklad na rekonštrukciu zimného štadióna je niekoľko miliónov a si prepočítaš, že 

koľko tvorí 40 % z takejto sumy, vieš vypočítať, koľko by musela  vraziť samospráva do 

takejto rekonštrukcie. Aj z tohto dôvodu a aj z dôvodu zmeny podmienok čerpania peňazí zo 

zdroja podpory športu, my sme zatiaľ sa neuchádzali o tento mechanizmus, pretože ten by nás 

nútil ísť vysokou spoluúčasťou, ale snažíme sa využiť ďalšie výzvy, ktoré pravdepodobne 

prídu na pretras. To znamená také, ktoré ponúknu nižšiu, výrazne nižšiu spoluúčasť mesta. 

Čiže odpoveď, čo sa týka strechy, tento problém je riešený zatiaľ technickými službami, ako 

správcom, v rámci možnosti. Tak sme to riešili doteraz v prípade všetkých komplikácii, ktoré 

nastali, ale zatiaľ chvalabohu zimný štadión normálne funguje a poskytuje to, čo potrebujú aj 

hokejisti, aj korčuliari, aj verejnosť.  

 

 


